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SUSAN DENICE ATKINS,
a defendant herein, called as a witness on behalf of the

defendants was examined and testified aeg follows:

DIRECT EXAMINATION
BY MR, SHINM:

o Susan, were you personally invelved in the
killings of the Tate and La Blanca homicides on August 8th
and 9th, 19697

A Yes.

2 1 talked to you in jail last night, right?

A Yes.

Q With Mr. Keith and Mr, Fitzgerald, is that
correct?

& Yes.

3 Along with Patricia Krenwinkel and Leslie
Van Bouten?

A Yes.

Q And you told me and you told other defense
attorneys that you wanted to tell the truth on the stand.
MR, BUGLIOSI: Calls for hearsay, your Honor.

THE COURT: Sustained.

BY MR, SHINN:
Q Mow, on August 8th, 1969, what other persons

were with you?

¥ i In order --
@
I. )

et i —
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A) in any order you wish.
A «~ Iin order for me at this moment to tell the
3 truth, Mr. Bugllosi --
i 4 MR. BUGLIOSI: HNonresponsive, your Honor.
5 THE WITNESS: You can say it is nonresponsive, Do
6 you want to hear it?
I THE COURT: Answer the question, Miss Atkins.
THE WITNESS: May I clarify that, would you take me

back to why?
BY MR. SHINN:

g Susan, will you please answer that question
firet and then I will ask you why, okay?

(No response.)

MR, SHINN: Your Honor, may 1 withdraw the last
guestion, your Honox?

THE COURT: Very well.

MR. SHINN: Thank you.
5| BY MR, SHINN:

aQ We will get back to details a little later,
Susan.
;o Wow, where were you bornm, Susan?
- A San-Gabriel—
u Q What year?

3 1948,
Q Month?
A May.

R
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3 Did you spend your childhood in San Gabriel?
A Ho.

Q How long had you lived in San Gabriel?

A I have been told six months.

Q You lived there six months and then where did

you move to?
A 1 have been told to Millbray.
2 So you lived in Millbray for approzimately how

many years?

A Four.

g Did you go to school in Millbray?

A No.

Q Now, where did you go to grammar scheool?

Parkexr Elementary School was the first school

=

I ever attended Im San Josge, California.

a Did you attend junior high school there too?
A Cambria Park area.

2 And when did you leave San Jose?

A Approxzimately when I was 17, about three years

after my mother died, about two years after my mother
died.

When did your mother die?

When I was 14,

e >
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Q Susan, will you give us some information as to
your famlly life with your mother and father while you were
living at home?

A As I look at it now, I was ralzed in a middle-
clags home, three bedrooms, two bathrooms, my father worked;
my mother worked. I had two brothers,.

For a8 while it seemed like a2 very normal homs to
me, apd as I was growlng I:began‘to see things that I dld
not understand, such as alcohol,

They would tell me one thing and do another and
I could not understand that, and they had bills fo pay,
and they paid their bills as much as they paid thelr bllls,
) There was almost like a competition, as I look
at 1t now, between my brother and myself for my mother's
attention, and my brother won; so I turned my attentlon to

my T ather .

vYou wlll have to bear with me, I am a little

nervous,

1 was ralised 1ike & very normal.gaughter, the
best my parentsknew how.

I was told what to do and what not to do. I
génerally did what I was told not to do, more so than
what I was told to do.

I got along pretty good with everyone, as much
as I could get along with everyone, but I lacked

attention.

J
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Q You lacked attentlon or you liked attention?
A I liked attentlion and lacked 1t.

8} What was your father's occupation?

A Carpenter, real estate man,

Q Did your mother work?

A Yesg.

Q what did she do?

A She worked for Dole Investigstion Companies,
and stuff like she would do surveys, and she would go &ll
over the county and go from door to door and gilve people
like samples of cereals and let them sample 1%, that 1s how
éereals and new procducts are done, they are done on surveys,
whether people like them or they don't like them,

And she also worked in real estate

She w&s not home too much.,

Q Did you go to church, Susan, when you were young?
A Yes,

Q How long d41d you go to church?

A I can recall the first, heaviest, most

inpressicnable experience in church wag when I was about
four years old., I got stralght A's on all my lessons and
got a white Bible or something for being & good girl and
learning my lessons, and I went to church every Sunday
on Wy own,

I would get up and I would get a ride and go
with my neighbors to church.

bl s e P
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what the minister was telling me in church was not what he

wag dolng.

I continued to go to chureh until I saw that |

He wesn't living what he was speaking.

J
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I went from church to church toc church. I
o went from Protestant, Methodist, Baptist, Lutheran,
3 Catholic, Jewish,

1 4 I wvent to every church I could go to to ses
i s what each church had to tell me.
6 And they all told me the same thing,
7 They would go to church to show each other
%‘ 8 off their new clothes on Easter.
; 9 They would go to church to ask God for God's
W forgiveness fox all their sins, and then go back out
-1 slx days s week and continue to do what they did, and
f 12 ask God for forgiveness.
18 I saw hypoerisy in the church, and I left
™| the church.
{ B Q Did you have a happy or unhappy childhood
18|  with the family?
| IR A I would say I was generally happy, as much as
j 1B I would let myself be.
[ ‘ As I look at it now, I was a very migerable
: A young woman.
2 Q So, did you leave home?
2 A Yes.
] ¥ Q At a later date?
| A Yes,
% 5 A) When did you leave home? ,
i‘ | A When I was 18, On my 18th birthday. =|
"Rt i,
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In oth=r vords, did you finish high school?

& Ko, I did not.
2 You quit high school?
A I completed my 1ith y=2ar, and the dsan of women

at the school I was going to called me into her office and
told me that I would have to repeat the 1llth year in school

And I told her -- I believe I told her that
I have not been in your scihcols, I heve been sitting in
your classrooms and listening to everything that has been
said,

And I asked: How de you know what you are
telling me is the truth?

And they weuld tell me: You zre nct suppesed
to ask these kinds of questicne, Ycu are just supposed to
believe what we are telling ycu.

I told her: I haven't becn in your scheols.

I have been off in my cun dream world, off on my cun,
looking out tie windou, like & iot of young kids do 1in
school.

2 Yo said yveur mother died., Fow old wers you
when your mother died?

ey Abcut 14,

3 14 yoorst

&~ Yes,

And did che die ag 4 rosult of a gizimnss -~

Yos,

HE
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-- or accident, or what?

A A sickness. Cancer. Leukemin.

Q How long was she ill before she died?

A Approximately a year.

] Wag she in a hospital?

y3 For quite a while, until, I think they gaid -~

my family said -- gomething about they had run out of
bills -- they had run out of money to pay the bills,
the insurance had run out on the hospitalization, and
she had to come home for a period of nine weeks in order
to redo, or whatever, to get the insurance policy back,
to have her hospitalized and have the insurance pay for it.
And so, she came home.
In the beginning of her illness, they sent me
avay. They sent me to my aunt's house in Whittier,

California.

CieloDrive.cOmARCHIVES



g S

ol Di1d your mother's death affect you Iin any way?
.1 A Yes, 5
Y,
In vhat way?

? . A She left me, I couldntt understand why she

' died, and 1t hurt me,

i And I realized that I had a father and two

6

7

8

brothers and I was the eonly girl, the only woman in the

house, and I had to take care of them.

And my grandmother, my father's mother and my

mother's mother, told me that I had & very heavy
10

regponsibility, that I would have to cook, I would have to
1

clean, I would have to take care of the house.
12

And I wanted to do 1%, It made me feel wore
YT o1
e important.

Q You are finished?

115
T A Yes,
L ¥ 16
?% Q Ckey.
i B
] So, then, now you left home. What dld you do
.18
; when you left home?
1 .
" A Well, when I left home, I was living in Ios Bancs,
s California.
L1 4 kY
| » & TIs—that-near San Jose some place?
-1 o A It is quite a ways from San.Jjose. It 18 Nowrth

Central california, I guess,

r . And this is the year that I bad quit school. It

% | WB8 &8 new school, 2 very small school,

CieloDrive.comARCHIVES
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And I left malnly because my father and all of
my relatives kept telling me I wasn't mature enough and
the world was too blg for me and I could not handle the
streets, that I wouldn't know what I would be getting Into.

And the more they would be telling me that, the
more I wanted to prove to myself, and to them, that I was
big enough, and thatl was smart enough and mature enough,
to go into the streets,

So I left and went to San Jose.

T got a job., And the man that gave me the Job
told'me that he would have to take me up to San Franeclsco
where I would be working.

And he took me up to fan Francisco and he gave
me an apartment with an older woman, about 36, 37 years
0ld., I don't remember what her name 1is, Apnd left me in
the apariment and tcld me to report to work.

And the work was telephone survey work,

Like I would call up people and ask them if
they wanted to buy magazines. And if they told me "No,"
1 said, you know, I accepbed that. And if they told me
"ves," then I filled out a form and I gave it to someone
else who would go Sut and pick up the money for the
magazihes.

1 am sure everyone has had pecple call them on
the telephone and 2sk them i1f they wanted to buy sub-

seriptions to & certain magazine or group of magazines.
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. And I worked, but I didn't get pold money,
: . The Tan pald for my apartment.
‘s And during that time, when I first got the Jjob,
. I found myself in San Francisco, & big city, scared. I
5 didn'% have anybody, and I wouldn't run back to my parents.
] And I attempted suilcide. But I lmew that L™
. really wasn't attempting sulcide, 1t was only something to
8 get attention.
. I took about 15 phenobarbitals, I saw it done™™ |
1 , | ©on @ television show one time, So I decided to do it for
i , | resl.
12
B
: 3 15
16
o
18
19
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I sat down. I had a teslephone, 80 I called up an
emergency center at a hospltal and I told them I wamted to
talk to somebody.

And they sald, "why?"

And I said, "Because I am going to die,"

And I talked to them long enough until I knew
they hed a trace.on the telephone, and then I hung up the
phone and I waited for them to come get me,

And by the time they came and got me, I was

pretty well far out, loaded., I couldn't feel my arms or my
1688 .

2 And they took me and gave me the attentlon that I
wanted.
I quit that Jobbecause I wasn't getiing paid,
I 4id 2 lot of drinking. I used to, during that
period of time, I was goling into bars,
I was only 18 years old, bubt dressed up with
makeup and my hair dene up, in nylons, and being what I
wented to be, I could get Into bars and I could drink,
0  And I'd sit around and I'd listen to the older
n | men in the bars talk, and I'd learn from them things that
» | I couldn't even relate to now,
% 1 ended up getting a Jjob as 2 waitress about &
half a block away from where I was a%aying.
% . I was staying In a hotel room and I was paylng
% | the wages of about $11 a week for the hotel room,
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3 A Yes. To the point where I'd fall down. &~
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Grasshoppers. Things like that, Heavy alcchol,

But before I went and actually got the job in the
regtaurant as & waitress, I ran away from San Francisco with
a young man to Oregon,

o Okay.

Now, Susan, you say you started drinking when you
were 18 years o0ld?

A Yes, uh-huh,

) Were you taking any type of drugs?

A Not at that time,

' I had been told by my parents and by people in — '
school: Don't take ISD. Don't smoke marijuana, They are
not good for you. They are hablt-forming and they will lead \
to heroin,

Sc, I belleved it and I stayed away from 1it,

But you did drink?

Yes, An execessive amount,

Q@  Okay.
What did you drink? Beer? Wine?
A All the scophist{icated drinks, I would imagine you
call them., Singapore Slings, Zombles, Slo Gin Fizzes,

CieloDrive.coOmARCHIVES
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1 9 Now, you started to mention about somaone you
1"! met?
3 A Yes.
4 I had been working as a waitress and trying
5 to kind of get myself topether, you know, make kind of
6 a life for me.
7 I had met a young man in a bar and he was
8 a IBM computer programmer puncher,
}\ L Q Whatwas his name?
;? 10 A Robert something. I don't even remember his
Lou 1ast name.
it And he said he was in love with me and he
. 1B wanted to marry me.
! & And I said "Okay."

et
<

And we were starting to get it together.

And one night I was working in the restaurant
and I heard my manager, the manager of the restaurant,
my employer, talking about arresting six young men outside
in the parking lot.

1 ® So, I went to kind of investigate.

@ And there were six young men out in the parking

‘ 2 lot standing huddled. And I stepped out the door and I
o called to them and I told them that my manager 18 going to
“ call the police on you, you are going to have to go because
% . .
you are loitering.
%

And I went back in the restaurant, and

CieloDrive.cOmARCHIVES
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SEW - .T Just Iockal ab oa o of them
Bz was so prebiw b loow zs.

T
pon mrself to buy chem stwff like--

I thirk T bought coe a plece ef pilz and ome som Fra:

ITies, or wosbever, and

went fto sos

22 T kept looking st

thez get zrrested,

Azd then I had to lszve the restaurest znd

go home becamse I was off work., ZAnd the cme that I kepht

icoking at frllewed me.
Bz zsked me
was afraid. I told him:
abcut three or four more
&zd he seidr

ENFWaY .,

And I

¥ell, T oply Ifve up the block

Fell, T want teo walk you bome

S I 1ot hizm wslk oe bhome.

And I gpent the whole next day with him,

4nd then he asked me te go with hix in his

brend pew 1596 Riviera.

Znd I weat off with him, and later feund cut

v

the czr wes stolen, znd later feound cut that cue of thax

was sn ex-conwick, =z parcole wielsator.

parele.

Be hod Junced his

——
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Now, Susan, you 8ald you went with this man soms

place?
A Yes,
Q After you met him at the Bar?
A After I met him at%t the restaurant where I was

worklng,

Did you later on leave town wlth him?

&

.

Yes.

Where did you go?

P

First we went to Stockton,

"we." Were there two men?

You say
Two men,
Can you recall their names?

Clifrf Taliaferro and Gun Sund.

S0, you left town with these two men?

OO O O P o0

Yes.

] Where did you go from San Francisco?
A We went to Cliff Taliaferro's uncle’s house in

Stockton.

And that is where I came lnto my first contact

"with m=rijuana,

Gus -~ I called him Al then -- Al asked me if I

wanted any of it,

And I told him: No. Take it away from me, You
do what you want to do. I don't want it. It is bad,

And that is basically where my head was at then.
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: :., | Then we left Stockton bectuse we wanted to leave

2 | stockton &nd go %o Oregon.

3 So, I went with them because I was in love with .

4 | Al.

5 ] 3 Did you have any intention of marrying one of the

6 | men? é

7 A Yes,

8 Q ¥hich one?
FI A Al
1 10 i In other words, you were in love with Al12

P A Yes., Completely.

Q@  And you were approximately about 18 years old 2t |

‘_ @ | coevtine? |
ST 4 About 18,
i = { 23 Then you went to COregon; right?

1% ll A  Rignt.

w Q Wnat happered in Oregon?

7]

-} On the way to Oregon they were $elling me that

&

| this young man was & parole vioclator,or somethlng, and hLe
? . was an ex-convict,
! 4 And £1 told == he was an ex-conviet, 4£nd I £old
1 2 pimy T dom't care wnmt you wers or what you have done, I
5 love you £or you, right now.
£}

#nd he sald: Ckay, If yod4 wvaEnt Lo gomz, com=

wn

BIODZ.

B¢ I went alenz.

7 — . bttt

x| = ' | CieloDFVE.COM AR CHIVES



e g ot

And when we crossed the state line, they stopped

at a gas station and something happened, and it kind of

scared me.
Q what Happened, 3usan?
Some money was taken,
when you say some money was taken, what do you
mean?

A From the gas station.

)
v oo - @ o - G l. o

¥Mr, Shinn, you must understand that I am here to
" 10 | tell the truth, but I don't like to bring anyone else in it
1 | other than what I did.

'.m .,  So, you don't want to talk about 1t?
3 13 A Right.
: %"' < okay.
i So, did anything else happen up in Oregon?
| IR A Yes.
i I was told that the automobile was stolen,
B | I was given & gun.
i ' 2 By whom? Who gave you the gun?
:-m - A 41, I was told how to use if., He taught me

2 | how to load it and unload it. He taught me how to shoot it.
2 Ané he told me that where he came from, inside of
"% | a penitentiary, the first law inside a penitentiary, to him,
1 is no snitching.

35 And he told me that he loved me &nd that he would

do almost anything for me, and that everything that he was

g =
B L N _ , ‘_“wwﬁ)

‘ ‘
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doing whille we were together was that he could buy me a

housze and we could livetogether.
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. And I bals veg him, because I 1gwahim.
. Then his friend, his crime partner, so te
. speak, told me one day: You know too much and I dont't
; trust you. And you have a choice: To stay with me
. and Al, or turn around and take all your things and walk
¢ away and take a chance on getting shot in the back.
; Because I don't 1like you.
8 So 1 stayed.
9 Q Why did you stay?
10 A I didn't know what this man had in his hsad.
| S I wasn't going to tazke a chance on walking away and
11 12 turning my back on him and getting shot in the back.
| 13 And I was too much in love with Al to leave
i o Al,
. ? Eventually it came down that they got rid
1 16 of the automobile, after they told me it vas stolen,
1 4| and bought a, I think it was, 1955 Rambler, an old car.
) And we moved out into the woods and we lived :
W by a river in a tent. We had camping equipment, Ve had |
o each othex. !
1 And that was all that was important to me. ‘
{ 2 1 didn't kmow what was golng to happen or why I was there. !
] 8| I was just there snd I was doing what I was doing, r
oy i gnd I enjoyed what 1 was dolng. |
iz E At the same time, I knew what I was doing, ’
: % E by law, was wrong. But inside me, I didn't feel it was
o
S -
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wrong because I loved him and I would do anything for him.

Well, one day the battery went dead in the car
and we left to go hitchhike into town, which was quite a
few miles away, to buy a new battery.

And we came across four police cars, My first
contact with the police,

This young man, Cliff Taliaferro, pulled me
down intc a ditch.

You must remember that we were out in the
mountains up in Oregon in the hills, out in the boonies,
s¢ to speak.

And he pulled me down into a dry creek bed.
And sll I had on was cut-offs and a T-shirt, and I had a
coat -- 1 believe I had a coat, I am not sure -- and I
had a gun in my coat pocket.

And the resgon why I had the gun in my codt
pocket was that there were a lot of snakes up there and I
was afraid of snakes,

I told Al I was afraid of snakes, and he told
me that if I ever saw a snake to shoot at it before the snake

got me.

And when I was down in the diteh, I was told to
keep my mouth shut, not to move.

And T kept my mouth shut and I didn't move.

And I heard over the police radic car: These

criminals are armed and dangerous. If they make cne false
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move, shoot to kill,
o] Was there a pollice car close by at that time?

“h There were four police cars close by and there
were policemen everywhere with rifles and guns, and I had
never seen anything like 1t before, and I was scared,

b Then what happened after that?

A Then Al came back from wherever he came back
from, and 1% was getting towards dark, and between us and
the pollce there was a whole row of trees, some blg huge
pine %rees, and 1t was llke our cover.

I was told to move one step at a time in sllence,
And I moved one Step at a time in silence with thenm,

And we made 1t across cow pastures and flelds,
wlth helicopters flying over. -

I didn't have time to think about what I was
doing or where I was golng or who I was wlth., I was just
scared, And I knew that the police thought that I was armed
and dengerous and would have shot and kllled me if T made

one false move to then,

Until then, I didn't know what a false mcve was,

% I was evenfually arrested and taken to Jall and
q | Was found guilty on six -- carrying a concealed weapon I
» | received ten days for, with credit for time served.
% And I was arrested and found gullty for mis-
" demszanor of recelving and keeping stolen property, and got
5 | 8ix months suspended with three years probation,

14 I was extradited back to California,
g,
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2 When you say extradited, they sent you to
California?
A Yes, They sent me to California to my aunt's

house,
g And you stayed there in San Jose?
A For 2 whlle,
Q For a while?
A Yes,
Q Then where did you go from there?
A Back to 8an Francisco.

3 pid you get another job after that?
A No. I went back to the young wan that wanted to

marry me who was a computer programmer, and he bought me an

:engagement ring;nand he supported my apartment,

And T just left him one day. I gave him back the
rings and left, | )
I went to North Beach in San francisco and got a
job as & topless go-go girl, '
Q N&w, all during this time, Suzan, were you
using any type of drugs or were you still drinking hesvily,
or-what?
A I was drinking beer durlng the time I wes up in
Cregon,
When 1 got back, I met & young man on the street,
and he esked me If I wanted to go try some marljuana,

Q Did you?

a .
‘ o . - , .
| bk b 2 i At o ik e st ot U it il ks, e iy e B e Ren g v e
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‘rolled up & Joint and we smoked it. And it felt good.

A Yes,

It was just like the movies X séw in school, W

went to an old hotel, up in an old dark dank room, and we

& Was that when you started to smoke marijuasna?
- Yes,

Then how often would you smoke warijuana after
that?

A Well, whenever it casme to me.

It seemed that after I had my first taste of
marijuana, people would come to me and say: Would you like
to snmoke aoﬁe graass?

And I wouldssy: Oh, yes,

Al1 kinds of different people. It 18 hard for
me to go back that far, It 1s llke another whole world to

me .
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g S0 then in San Francisco did you stay in
San Francisco?

A Yeah, for a while,

Q Where did you live in San Francisco?

A ALl kinds of different places.

I worked for sbout six or seven months., I
was paid about 150 to $200 a week and I had myself an
apartment, and by then I had taken LSD.

I had heard about it, and my family kept
telling me "You're going downhill, you're going downhill,
you're going downhill.;’ So Ix just went downhill.

T went all the way down to the bottom, and
1 walked dc;tm Market Street one day and I walked up to a
hippie, what I thought was a hippie, and I asked him
"Can you get me any LSD?"

And he looked at really funny.

I said, "I want to try it."

He said “We will have to panhandle to get it.”

1 said "Okay, we will all panhandle.®

0 "1 never panhandled before, but I will
i panhandle with you."
2 We went around and asked people for money and-—
® we got three dollars together and we went to the corner—
“ of Powall and Union Street and bought some, two purple.
1% wenches, and I experienced my first LSD trip in San _
: Mzﬁ Franeisco.
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_1 And then LSD just started coming to me,
: .-" 12 When was this?
3 A In 1967.
s Q pid you eventually end up in Haight-Asbury?
5 A Yes.
6 Q In San Francisco?
7 A Yes, right, when I was working, and 1 was

dropping acid an awful lot, I would be up on the stage and
I would be dancing and I would see all of these man locking
at m2 and watching me dance and they were miserable.

And I was happy. I was beginning to feel
kappy inside, even though I was stilllonely.

And so I just -= I heard about Hailght-Asbury,

g0 I went to Haight-Asbury one day with about $50 on me.
I got drassed up, at that time I was like a
weekend hippie. I worked during the week and made my
money and during the weecliend, on my days off, I would go
to Haight-Asbury.
People would ask me for money and I would
give them a dollar. I would give them $5. I think
one time I gave someone $10, and I just started giving
everything I had away on my own, and it made re feel

good to give all away because I knew it was tylng ce down
I, and making me miserable, ;
N
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Q 8o did you finally live in the Haight-Asbury
" Digtrict in San Franclsco?

A I saw & girl in Haight-Agbury one day that I
went to school with in Ios Pancs, and she sald she was living
in 2 house on & corner with 2 whole buneh of pesople in a
copmure, and they were a family, and they all had little
necklaces that they wore around thelr necks, made out of
green beads, and they had one white bead in the center.

And I believe the name of the fanily was -- the
name deoesn't come to re, but they had thelr own nams and
ghe asked me to come see them, to come visit home,

So I came over and I visited with them, and every-
one in the hoqse was very loving, and every girl had her
speclal guy, and every guy had his special g1rl, and they
were &ll just lov}ng ea&eh other,

They dealt dope to support themselves, They
§ea1t parijusna, acld, speed, reds -- I would imagine every
kind of narcotics except maybe heroin, I never saw any
heréin pass through the house,

I stayed. ;,met a young man and I stayed,

Ayd then I left again, and by then I had given up
my apartmsnt and -- on Hyde Street I had an apartment before
that where I had my own ftelevlslon and my own radioc, rscord
player, clothes, everything I wanted, and I just did not want
it any more, |

And I moved to across the bay to Mulr Beach, and

i — - - -43;
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I moved into a house wilth a man, and I took care of the
-. house for them, and that was my stay.
' That 18 what I had to do iIn order to stay.
And there was & lots and lots of acid there,
] I remember one time -~ well, by then I had been taking acid
] about every other day, every two or three days, and I would
get high on hash and I would get high on grass and -~

Q How would acid affect you?

.8 Hew would acid affect me?

- Q How would it make you feel?
A How would it moke me feel?
> Act -~ feel?

C 12
3 & Each experience, that I have every experience

.f “ under ISD, has been a completely different experience for

A

- me.,
n :
1 To explain one, it's almost impossidble,
! "{'11 Q Okay. Now, did you at some time meet Mr., Manson

|  |uP in San Francisco?

e A Yes, and it was 8 very strange experience,

. Q okay, will you give us the circumstances under
. 2 which you met Mr, Manson?

i A wWell, T had left Muir Beach and had gone back to
1 4, |S8n Francisco in this house » this big brown house on ILyon
", |Street, end my old man, the man I was staying with, the man

5 that I thought I was so much in love with, was sent to jail

"% [and I heard two glrls start talking about Charlle, and I

J
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‘1n81de everytime they mentioned him,

did not pay too much attention about it, one of the giris?

namg was Ella and the other's name was Earbara,

And they seered to bubble with effervasancs

I 4id not think too much a2bout that, I was too
busy doing what I was dolng. |

One day I was in the kitchen cooking with a girl
from Austrells, an Ella, and 1 heard some guliter playing, i
and 1t did not mound like gultar records that we had in ;
the house, 80 I went to go investlgate and see what it was, i

And Charlie was sitting down and he was :
playing the gultar and he was singing. '

-
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And I looked at him, and his voicec was so
pretty to listen to, and I think he was singing "The
Shadow of Your Smile."

And I went and I sat down, the only place to
git down left was on the floor.

There were a group of people around him listen~
ing to him sing, and I sat dowm and I listened to him and
I liked what I heard.

And he stopped singing, and he said whatever
he said. What be said is what he said.

And he looked at me and I looked at him and I
sald "Can I play your guitax?"

He handed me the guitar, and I held it and 1
knew I could not play it because I have never played
a guitar before in my life. )

I kind of looked at him fu‘nny.

HRe said "Yeah, you ecan pléy it 1if you want,”

I says "Okay," and I plucked and then I
realized for me, I was taking attention away from him;
and I kind of scratched my head, and I handed back the
guitar and sat ‘and 1istened some more.

And he played some music, some more songs that
he had sung.

I believe Patricis was there, I'm not sure.
I think she was there somewhere in the background.

There were a lot of -~ a lot of people there.
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'away with ‘him, and T knew I was not very happy, I was

and
And then he stopped playing/scmz rusic coma

on the records, and I like to dance, and he ccme up and
he asked me if I wanted to dance, and I said okay.
And then he looked at me, and he said "You are
SEifE."
I loocked at him -~ nobody ever told me 1 was
stiff before.
I says "“"Okay, I'm stiff," and he kind of
shoved me motion, a very soft motion {indizating).
And then he left, '
Q pid you meet him again later?
A Yash, he came back, and the next time he
come back -+ by then I asked the girls, "Well, who is he?*|
I asked Ells and Barbara who he is, and they—
gaid his name is Chmrlie and he comes to San Francisco.
And they did not know where_ he come from,

-

and they were talking sbout going away with him, and I
saw how happy they were to evenr be talking about going

kind of happy, and I did what I did to make me feel good,
but the happiness that I saw and the joy in them and the
excitemént that I saw in these girls, talking zbout

going away with him, I kind of sat in the kitchen and .
I looked at Barbara and Ella and I said "Well, I want/
to go too."

A] So, did you £inally go with Charlie and the

r
.o - O .
. L PSR W SLT P RN PET S .

J

[

. L
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., 1 girls? "
.. A Yeah, he never asked m2 to go. I just looked _
3 at him and he said "Well?"
4 And I said Y"Okay."
5 And I ran down the stairs, because we were on
6 the third floor of the house, and I ran down the stairs

7 and 1 packed, 1 think my mother's fur coat -- ox had I

8 gilven it away by then?

9 No, my mother's fur coat or something, and
10 some of my mother's treasures I had carried with me

11 through all my travels on the streets, and two changes |
12 of clothes, put it in the suitcase, threw the suitcase ;

13 on the bus. - |
3o g Now, you say a bus, what kind of a bus was it? |
13 S Well, at that time it was a yellow bus, 1t was

‘ 16 a big old yellow school bus, and all of.the seats were
Cow taken out of it, and there were pillows around it,
18 ' And there was a bed in the back, and there was

©B a sink in it, and there was a big box on top of it,

. 55: 2 , And I had been in it ~- and I had been intro~—
2 duced at that time to Patricia, to Lynne Fromme, and to -
2

Mary, and Ella and Barbara got in the bus along with twe—
or three guys. ] g
o Q2 So in this bhus you traveled around the state?
B A Yeah, we started traveling south.

Q You traveled around and you finally ended up

E . R
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A Uh~huh.
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Q At the Spahn Ranch?
A Ho, not immediately, We stopped off In Topanza
canyon at the spiral staircase house,

I went through mucho ché&nges, Just so many
changes,

- I would see love coming from Patricia and
Squeaky and Mary, and I loved Charlie,

He talked funny. He talked kind of -- X would
81t and scratch my head, but everything he said wasn't
important, 1t is what he did.

And I went through a lot of changes over the
girls,-because I wanted all of his attention, and he

never gave me his attention, He would always glve 1t to

the other girls, and I wanted him to make love to me, and——]

‘I think he made love to me once, and when we got to

‘
Tfopanga Canyon, and it felt good. I 1liked 1%,

@  So then you ended up at Spahn Rench later,
correct?

A Yeah,. just about the time we were moving to .
Spahn Ranch we weré up on, I think the name of the street
was Summit, and old abandoned house, and we had been moved
out of one house by the police, and moved into another one,
and the police had just come up, I think the day before I
¥ent to Spahn Ranch, and came in and told us, "You've got

to go; youlve got to leave.”

And 1t was so strange because like when we first
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came and kind of ret with the police in the school buy, we |
‘. used t.o ask them in for coffee and zuzus -- those are
candies and anything that tastes good.

The police would look at us, kind of funny, and
walk away; they would glve us a ticket and they would just
walk aﬁay, kind of hewildered,

And eventually I met someone, and I asked them,

"Do you know any place where 15 people can stays"

And he looked at me funny and he said, “Well,
the only place I can think of is Spehn's Ranch,"

T said, “where 1s that?"

He sald, "In the valley, up in the mountains,"

And I went back and I talked z2bout it to
Charlie and to the girlz, and I declded I would go check
out Spahn's_Raﬁéh;

8o I went and I checked out Spahn's Ranch and
I ceme back and I told them, "It's real pretty; there's

trees and mountains,"

" S0 we all got in the bus and went to Spahn‘e.
2 Q@  Did you know Linda Kasablan? "

n A Yes,~ | |
i » Q  When did you meet her, the approximate datey— -
5 . A I'am absent in time, it was about <
{ . O was 1t before August 8, 196% . 5

A

o Yes

&

% Approximately how many weeks or months before -~~~
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August 8, 19697

How many months? .

Weeké s monthas, days?

4 A Well, 1t comes before August,
5 Regally, what comes before August,
6 Q July?
7 A What comes before that?
i 3 Q June, July, August, September. ‘
3 0 A I would say &round the middle of June.””
1 . o In the middle of June, did you say?
| 1 A I think so, I'm not sure about time,
o Q Qkay.
A A T know it wds sboubt two weeks, -three weeks before 7|
t. | Bobby Beausoleil was arvested. |
T n  Okay now, where did you first meet Linde
1 5 | Kasabian? .
- 17 A At the ranch.
| i"., B Q She came to the ranch?
P A Yes, '
: 20 Q And when she came, d14 she come alone?
o A  The first time I saw Linda Kasabien she was in.

22 | the presence of Gypsy, and she had Just more or less thrown

2 her baby at Ketle in the trailler, '

2 3 You say "thrown her baby at Katle,"
i Y What do you mean? l
1 % A wWell, Katie was sitting in the trailler and i
i@ |
JW

i
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Linda Kasablan wolked up the traller steps, I think 1t was
‘2 on the porch, and I had sald hello to her or somesthing -~ I
, | may have not sald words to her -- and Gypsy was taking her
up to the traller,

IS
-

5 And she just took Tanya, and kind of tossed her,
s | handed her, but 1t was in this way (indicating). ‘“Take care
; | of her,"

o And Katile Ju;at said, "Okay,"

9 Q Okay now, 30 you met her and she had.left the
w | baby there,

o o e

S0, did she do anything the next day or did she
stay at the rench with you?

A About that tims 1 was goling through some pretty
heavy changes, -« .

I wanted to leave the ranch; it was getting too

16 | good to me, the peace, the quiet, the loéé was getting too
17 | good for me,

g

18 I was pretty discontent and Linda camé and she~
s | 1d me she stole $5,000 and then she gave it to somebody to”

o | Bive to Charliie, but that she kept a thousand dollars for.-
a | herself,

22
‘g

o

2

i g kit st . . o J
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Q Qkay, now, when she first care to the ranch

st
¥

Q did you see her bring any drugs or marijuana?
A She handed me & tab of acid,

Q When you say a tab of acid --

A ISP,

Q@ A tablet?

A Just & little small, round tablet like an
asplirin but smaller, like & saccarin pill,

. Q Did you ever drop acid or take zc¢id with Linda -
Kasabian?”"

A Yes. .~

2 2 Approximately how many times?
B A Gosl?,n four or five times:
: . : After about the fourth time I haven't had any
C 5 acld since, ‘ )
- Q  Would you go out nights with Linda Kasablen?
: :
:: 17 A Yego
- Q . What did you do when you went out nights with
" 1 her? ‘
A A  The first night Linda approached me Linda a&nd

BE 21 I got pretty close, because she came from basically the

» | Bame type of background I came frcnhi‘-»g\nld we could relate to
9 each other and talk about the streets and what was going on

; 2% | 4n the streets, and she apked me to go with her to steal

X - sore more money from Robert, or her husband or scmebody.

% She sald there was more money where she got the
e _
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money that she got,

She ssked me to go with her, and I Just looked at
her and I sald, "Well, okay, I'll go with you,"

And as we were pretty loaded then, we had Just
come down off of an acid trip, and I was pretty open to her,
and we hiltchhilked down Topanza Canyon inte old Topanga
Canyon Lane, and she sald, "You go in the house and knock
on the door, you go in the house, sit down, smoke some grass
with Crazy Charlie,”

The man had a big,0ld, full beard., He was
pretty.

“You talk to him; while you talk to him I will
be getting the money.”.

Q wa)iéuaan, was anyone else present with you?

A Therefwas Just Linda and nmyself,

Q Linda and yourself?

A And she evidently came to the window without the
ran seeing her, and signaled to me to come on.

So I told the man, "Well, I've got to get back
to the ranch, It's been nice talking fo you, and by the
way, if you see a friend of mine," -~ I belleve I mentioned
her name was Xooky --"would you %tell her I would like to
have some materiel to sew with."

I told him that as an excuse to having even
been there to talk to him, because I had to_h&ve some

reason to talk to him, so I used Kooky as an excuse to talk
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L to hin,
Q And when I got outside, Linda said the wmoney
, | was not there,
s I asked her, I said, "what do you want it for®” |
. She ‘said, S0 we can a1l go to the desert."/
. And I looked a2t her and I said, "Well, I hava/
; | pever had to steal money."
" I said, "Money has always come to us &t the
g | Tanch, it would come to me at the ranch in whatever fomm

o | 1t comes. People had just given it."

- She said, "wWell, what is mine is mine and what
;2 | 18 thelrs is mine, and I see no wrong in stealing, because
B, | 42 you have on 2 blue tie and I want it, I will take it."

) a. That is in essehce what she explained,
s I said, "Okay," I said, "I wlll go for that."
N It didn't make sense to me.
-
Y
2
: 18
g
> 19 )
s
' 2
L 9
!
23

2

o

26
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i 2 Q So did she at that time take the §5,000?
./. A She had taken the $53,000 before then, and
i 3 that same night, it was still early, she said "Well,
% 4 | let's go hitchhike around," and I said "Okay."
i 5 And we went and hitchhiked around.
E 6 And she taught me how to(crawl/avound the ~~
v T outgide of people's houses, I would imagine we want wp .
é 8 to Encino ~- some area out of the Valley towards Hollywood]
* 9 and we would ~~
She would take me to a house and she would say”|

"Wateh," and she would\creepyalong the windows and she —
would look up inside the windows to see if there were any -]
lights on. -

She only did this in houses where there were
no lights. One time she told me to stay still and watch
for her and 1f anyone ceme, to give her a call kind of
like (demonstrating a whistle).

So that 1s what she gave ma to eall her, so

oy I stayed put. G&he was gone for really a long time.

20

Q Did you see how she got into the house?
Do A I don't even know wherher she went inte the
z house. She disappeared. )
3 “ Q Was she carrying & knife or socme kind of
3 “ gerewdriver? ‘
% 4 She had a knife with her. She alvaye carried
P’-‘ .25 a knife with her.
3
o ——

—_ . e -
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z 1 I uv3zd to corry a xeife with ma when Y would gaz:

‘ on gazbaga muns all the time, whoethor it was a kitchen i
3. xnife ox whatover kind of knife, T would carry a knife ;
4 with me when T would go on my garbage runs, to cut out

5 | bad things.

6 8 Getting back to Linda, she was in the house
| 7 now, corrzet?
g & I don't know iIf 3he ever sctually wont into
9 | thalt particular house.
. 10. | 411 T know is she came and tock me2 by surprise,

I up behind me.

2 | It kind of frightened me that she toock me by
B | surpeise. i

P Stz said "Comz om, let's go,” and we walked

'. Q around, and the next thing I knew wa were looking inside

16 cars, you know, touching cars and seeing 4if the car was

n leocked,
18

¥

I£f the cax was not locked she amd I both,
she showed me hew to do L, first we open up the car

% door, and not tzy to make any noise,

0 We wonld hit the glove compartment, I£ there
wasn't anything in i, ghe would wipe off the fingerprints
and close the car door so I would go te the nexlt car and

g I would de ths naxt car the gamz way she did that car.

We. both worked together in this. It was like -

no one pushed or pulled, it was just gomething that we
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did together, and I think I got a whole bunch of credit
cards, and she got a whole bunch of credit cards.

Q How often would you go out with Linda?

A I went out with Linda about four or five times
before --

Q Would other girls go out with Linda Kasabian
too, sometimes, and with you?

A Leslie wanted to go. leslie saw -- like
Lealie was just ~- o

Tolme, Leslle was bubbling, and she was always
into what everybody else was dg:_ir}_g -

If someone else ”wae doing something she wanted
to do it tc;o, eand Leslie com2 to me and sald "What are you
doing?" .

I said "Well, I don't know what I'm doing. I'm
Just doing what I'm doing.”

She said "Let me ecome with you.”®

I sald, "Ave you sure you want to come?®

She said "Yeah,"

2 I said "Okay."

A I admit I kind of pulled her.

. 2 g Ckay.

- » A I wanted her to come.

o Q  Getting back to Linda Kasabian now, did
B Linda Kasabian meet Bobby Beausoleil at any time?

» A Yeal, she made love with Bobby a couple of

e canen N -
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43 When did she meet Bobby Beausoleil?

A Bobby was always in and out of the ranch,
and Bobby was kind of doing the thing in Hollywood with
himself, he would come cut to the ranch to see what we
were doing so he could go back to Hollywood and do
what he would be doing.

He come out one night and he met Linda,

T think ke made love to her. I believe she related to me
he made love to her, She thought it was good and she was,
well, it was so good, |

CieloDrive.cOmARCHIVES




[ D

-
!_ -
s.

o pe——r
<

10

12

13

15

16

o

fﬁm

19

PEL AN

20

21

& e et

* 93
T
E. 2%

26

23,026

Linda used to come to me with all kinds of
things, about who she made love with and vhat kind of
experience it was, and did I experience the szme thing
she experienced, et cetera, et cetera.

) So, did Linda Kasabian and Bobby Beauscleil
kind of stick together, stay together?
A Bobby was going through a lot of changes.

Lindz and Bobby made love maybe once or twice,
and Bobby kind of got tired of her hanging or him, and
he just stopped giving her attentioen.

But at: the same time, he gave her attention.
He just didn't give her as much attention. And he
turned hisg ét_tf_antion more towards his dune buggy or his
motorcycle, oxr whatever it was that he was doing at the
time, .

Linda was more involved with Tex than she
wag with anybody at the ranch.

She would go off for a day or so and be gone
all day. She would go down in the city.

She would pull Tex.

Like Tex, I have heard so many people say,
you know, how Tex was. Well, how I saw Tex, Tex was
always full of life and vibrapt, just excited about
everything. He would see something to be done and he
would do it. Nobody would have to tell him what to do.
He would just go do it.

U
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He was crazy to ma. He was so happy, he was
crazy to me,
2} Okay.
A I couldn't conceive of anybody being so happy.

4] Okay.
Susan, directing your attention to August the
8th, 1969.
Do you remember that date?
A Yes.
Q 1969, August the 8th?
A Yeah,

Q Now, you sald in the begimning that you were
involved in these -- q

& I was there..

2 You were there; right?

A Yes,

Q.‘ Now, before going, leaving i:he ranch on August

the Bth, 1969, did you have conversation with anyone?

A Yas.,

R Do you récall the conversation with the person
you had?

A Yes.

2 Who was that person?

A This whole thing, what I am in this courtroom—
for, what Patricla and Leslie and Charles Mangon are in —

this courtroom £o¥, .n.r Bobhy Beausoleil is on death
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row for, he is on death row for me,
This whole thing started when I killed
Gary Hinman because he was going to hurt my love., And I
just did it., I saw it to be done and I did it,
And I have tried to tell you all the truth
for so long. ,
When I went to the Grand Jury, I lied, and T
knew I lied, and I told Mr. Caballero I lied. |
And he told me; It is too late now, Baby,
And I was put incommunicado., I couldn't talk
to anybody. '
T have tried and tried and tried to tell you
the truth, énd'nOW'ycu all know.
2 Okay, Susan.
Let's take it step by astep, Susan.
Now, August the 8th, 1969,;you left the ranch
with some people?
A . Yes.
MR, SHINN: May we take the recess at this time?
THE WITNESS: ban*t you all see 1t?
"I couldn't take anything I couldn't give,
and I couldn't give you anything that I couldn't take.
MR. SHINN: Susan -- your Honor, may we iake the
recesg at thig time, your Honox?
THE WITNESS: Oh, look at it, Me. Bugliosi,

Your whole thing, man, is just gone, your whole
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: 103 ANGELES, CALIFORNIA, TUESDAY, FEBRUARY 9, 1971
.z " 1:52 PB.M,

——— —

{ . THE CCURT: All defendants, counsel and Jurors are
: present. '
You may continue, Mr, Shinn,
MR, SHINN: Thank you.

SUSAN DENICE ATKINS,
10 the witness on the stand at the time of the ncon recess,

ERI e M
o

x5

resumed the stand and testified further as follows:

e

P il

P ' FURTHER. DIRECT EXAMINATION
: ., | BY MR, SHINR:
5 Q Susan; Just before the lunch break you were

i s | talking about Himnman, Gary Hinman,

. A Yes,
3% © Q  Well, do you want to tell us about GCery Hinman?
- A  Yes, I met Gary in 1968.7
_— Q Wil you speak up a little louwder, Susan?
A I gald I met Gary in 1968,

I believe 1t was the summer or just before -~
winter of 1968 and I was around -- it was around the same”
time I had met Pobby Beausolell, and pretty close to the”
time after I was arrested in Mendocino and had come down”

back to ios Angeles.
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f 1 Timz and places right now are very fozgy in
. my mind,
3 And Gary and I got along very, very well, I~

4 1 loved Gary as much 283 I loved myself./

5 And he would come over and he would visit at the

s | ranch -~ not a2t the ranch, he would visif — I think we wers

1iving uwp on the Summit Boad in a house, just hefore we had
moved to the ranch, and Gary would bring us a few things, .o
but he always seemed To hold back,
-But that ‘is all gone now,

_ I was at the ranch, I don't kmow what day it
was, I think it was a Sunday, but the day before that
- nignht, I helie-wgn it was a 3aturday according to statistles
or time or ahatew:{er,émbby asked me to go over %o Gary's ~
' house with him because he had given Gary $109 for & car.”

2 Now, when you szy Bobby, you mezan Bobby
Beausoleil? ?
A Yes, he had given dary 2 hundred dollars for a”
car, and Gary said that he would have the pink 3lips—
Ang thiz is what was related toc me through Bobby)
and he asked me fo go over with him o got the pink silp,——"

And I went over there with Bobby znd I just was™ |
there, and the two guys were in the Iiving room talkingd™ E

and T was outaide” i
: _ T gare bgok inte the house and time iz - lika

I got pleotures of thinzs thai happened on Saturday, I oW ——
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I answered the telephone at one time because gary asked mé— ‘
to énswer the telephone and say that he wasn't at home”
and, you a2ll know through other witnesses we have magiced
mystery tours,

Well, Gary seemed rezlly upset./

He told me, “"Tell them I'm not home; tell then
I went to go see my mother in COIGrado./

. St
[rg o o i anmiikinnin - o - .
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And he was angry. He seemzd mad, "

o]

. And Bobby, Bobby's attitude from where I waz
3 looking at it, was like Bobby was Just, man, elther give me.
4 the money or my car hack. ,
5 And gary was angry., 17
6 I remember answering the phone on Saturday and
7 using this English accent, because I "maglcal mystery toured”
g all the time, and at the ranch I used to play an English

9 mald or an Engiish servant to an English queen, whatever.

poE o s LRSI IR A

10 And I answered the phone and I talked in an”
1 English accent/

L Mo

12 I remember telling whoever it was -- I don't

know who it wag -- that Gary wasn't home, he went to his

mother in colofédo and he wouldn't be back for a while,
And I- think the person asked if he could come/

e stay.

U And I told him nae”

18 And Bobby and I -- Bobby said: Come.on, let's

. tl 19 | BC.

o ' So we left, T didn't think too much about ibe=—

TN

51 | And I went back to the ranch and I went to sleep on Saturday” | |
night, and I did what I 41d on Sundage™ | . .

That Sunday is just not there in my head. I 7
2¢ | don't remember what I did., -

"
Eo

T

I P

o5 Q Ckay, Susan.

b 2% Did you later go back to gGary Hinman's house?
i

D it s, - -

CieloDrive.cOmARCHIVES




LA -~ .,

h, TRy, L G AT

oA~

10

11

12

13

14

D

16

17

13

19

20

21

24

" 25

L%

23,034 g

A Yes,

Q When was thils? ;

A That Sunday night, I believe,

Tt is like it could be 2 Monday, it could be a~”
Tuesday, I don't know; but I heard Sunday mentioned in” | .
connection with 1it,

Q A couple of days later you went back to cary”
Hinman's house; is that corrector”

A The next ~day./

Q And when you went to hls house the next day,
were there other persons withou?

A Yes, |

2 who were those persong?

A Bebby was with me.ébby had come and asked me
to go with him back to gary Hinman's house to try to get
either the money or the car, and the pink silp,

Q Anyone else?

A Yes., .

And it is like -- yes, there was sémeone else™”
there o
q what 1s that person's name?w—
ILesliey
Anyone else?
¥o.

5 B

But Leslie only went because Bobby asked her to - [

go along for the ride, and leslie was alweys dolng whatever -'/

Candh o . L
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; | Bobby asked her to de.

- .2 : If Bobby wanted her to go somewhere, or clean |
h ; | & motoreyele, or go down to Hollywood with him, she would l
ﬁ 4 | 0. She didn't lmow what was going on.

g And I really didn't know what was golng on,

¢ | A12 I knew was that Gary elther owed us 2 hundred dollars or |
; | the car,

18

pi)

. 2%
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- so 1 teok it upon myself to tell Leslie to mske some

F i d

4nd we drove over there in, I beliave it was,
Johmny Swartz's car.

And Bobby asked me to go upstairs and see 17
Gary was home, and 1f he was home, to call down and have ’
them come up, Because I guessg he was too lazy t;; walk
up the stairs. I don't know why he asked me to do it.
I didn't ask at thé time,

And Gary was there,

And I gays, "Hi."

And he said, "Hello," and he sald, "Well,
comz on In.”

I said, "Just a minute. I will let Bobby and ~
Leglie know you are here.”

And ke said: Okay. I will put on coffee,.”

And bhe seemed in a much better attitude—
than he was the day before., He gseemed a little friendlier.

And 1ike Cary and I had a lot of fun before
when he used to come up to Swmmit or come up-to the ranch.

I was very close with Gary. Gary and I could talk.—”
And I guess that Is why Bobby tock me zlong, because
Bobby knew that Gary and I got along.

Well, leslie and Bobby ceame up.

And I told Leslie, I szys: The coffec is,
yvou know -~ I figured everycons wculd like gome coffee,

coffee, and I showed her where the coffee was.
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y | And I asked Gary if he had any grass./
.z And Bobby and Gary were kind of sitting down—
Js at the kitchen table talking about this car and this money”
4 and the pink slip. And I really didn't pay too muck””
5 | attention to what they were saying because, about that/
6 ‘time, I was getting some grass out from underneath the-

-

g 7 kitchen sink,/” :
T He had a little jar, and he told me where it

9 was, and he said: We will roll seme joints?”.
'" 10 S0, I was rolling some grass.~
f 11 And Leslie and I, about that time the coffee
~=‘ 12 wag getting -~ the hot water --{things are so foggy,/
? 13 it has been! g0 _1ong -~ Bobby and Gary staxted yelling at -
@ Ll each ‘other, and Gary was telling him: No, you sare not -~
;Y i5 golng to get it, you ara not going to get any of :Lt,./
16 so you might as well just 1eava/
17 And then Gary locked at me and he sald: Sadie,q
18 |° get on the phone and cgll Charlie, Have Charlie come ovar”
19 here, because Bobby I can't talk to any more. I can't”
- evenA talk sense to you. v
2 _ And Gary seemed to go off./
22
23
24
L 25
k 26
| i;'.. | | j
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-
.

So I went in the living room anmd I cellied up the
ranch, and I don't know whether I talked to Toex or who I

talked to, or I talked fto Charlie, I don't know who I talked
to.

]
e dn  ——— T

It could have been any of the guys; it could have

-~

been Clem, for all I know right now. |

L7~
-

; , And X said, “"Would you tell charlie to core one”
s | over to Gary's? gGary wants him over here, ”
5 And between the time after I had hung up --

" i.lnd I was told Charlle would de there in a 1ittle while ~-
| and between the time that I had calied and the time that =
;2 | Charlie got there, Bobby and Gary had kind of calmed down,
;3 | #pa they were kind of sitting there looking at each other,

o _And T kind of looked at Leslie and I was, you
. know, drinking my coffee,
" And I went back to listening, and Gary got mad ="

; | @nd ke says, "Get out, jJust go, don't even wait for”

. | Charlie, Jjust get out of here A

® Bobby smeys, “Hey, man, all we come for 1s oup—
i o | TWODey or our car; I don't want no hassle, all I want 1is the ~~
o, | Woney or the car, man, how good ig your word?”/

Something to that effect,

gary said, "I'll show you how good my word is, ~~| !
o | yOU just get out."”

: 2 And Bobby said, "No, I am not going until you — :

% | give me my money or my car, one or the other."

i oot v IHW““‘M

CieloDrive.COMARCHIVES




23,039

And Gary reached out to strike Bobby, and””
Bobby in self-defensereached up and hit Gary in the mouth.”
I think he broke a tooth4//
| Gary kind of fell back in the chair and about

this time, I'm not used to violence at all, in any
direction., |

And I went to Gary and lLeslie kind of went over
to Bobi:y and told Bobby like, "Hey, man, cool it," and I'm
telling Gary like, "Like wow, man, you know," and I went
to the sink, I think, and I went to the refrigerator gnd I
got 2 towel and some lce and I was putting it on his mouth”

because he was bleeding from where his tooth was knooked

out., -

And then there was & knock on the door, gbout
two or three minutes later, and Gary went and answered the =
door and chﬁrlie and Bruce come in,~” '

And they all went intoc the living room, and I~
was in the kitchen with leslie, and I didn't hear nothing~”
other than mumbling, and I wasn's thinking about nothing.

I was too scared to be thinking about nothing,
and it was vliolence, and I'm not used to violence,

And Charlie and Bruce gnd Bobby come back inthe

1iving room, and Gary come back in the kitchen, and Charlie~"|

i
i

2¢ | had a plece of paper, and he folded it up, and was putting —

o A SR i

25 it in his pocket, and he said, "At least we got the pink ~

e

L b w2

% | 8llp, you know, we got the car, and I got the car keys, and ~1

g PR
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1 1t's cool."”

.: -.And I think they were discussing who was going

3 Yo take what car, and J don't know for sure whether Charlie
4 and Bruce drove up or dropped off, hitehhiked, or what,

5 because I did not see them come in any car, and I 4id not

6 sge them leave 1n any car.

. And 1t's Ilke ILedlie and I were cleaning up the

LY
[=-]

kitehen from the coffee, and she was washing the cups and

prac M

s | cleaning off the stove, and I was drylng the cups and

——_—

10 putting them away, ‘

. And then Gary come in with a gun” A
MR. KANAREK: Your Honor, may we approach the bench?
THE WITNESS: No, Mr, Kanarek, lat me tell 1%, please,

THE GOURT: You mey not, Mr. Kanarek.

(To-éhe witness,) Go ahead.
MR, KANAREK: I would like to insert -- o
THE WITNESS: I don't care what you waﬁt to insert,
MR. KANAREK: - Aranda-Bruton, your Honor,

THE WITNESS: Arvanda-gruton yoursell, Mr., Kanarek.
Pleagse! :
THE CCORT: Go ahead,
THE WITNESS: Gary come in with the gun and I turned =~ | - .
sround - it's like I didn't see the gun until I turned —

around, and I locked, and he had z gun and he was pointing—
it and he was shaking 1t and he was mad;/””

He.said, "Charlie, you 2re not leaving here wlth -]

‘.
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that pink slip and you are not leaving here with the car,””
‘ "ou are not leaving here with nothing," and he |
shot, and at the same time he shot I saw Charlile reach up’/’
and hit him on his head with I don't know what 1t was, and””
gary started bleeding,
Then Charlie said, "I'm splitting,” 2nd he ///

started running out of the house,
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23, 047

And Gary turned around and started going

hurt .him -- he was going to shoot him in his back -~ I
didn't know what he was going to do, I just ran at him;/
1 had my knife on ﬁ:e and I ran at him and I killed him.

I had no cholce. He was going to hurt my love,
and anybody that hurts anything that I love, I want to
protect him,

It was like I jumped on him, and the next/
thing I knew I'm back at the ranch.

I don't know what happens in between that, I
really dontt, I don't remembexr nothing, all T know is
Bobby was taken to jall for something that I did, and he
was found gulilty for something that I did and I cannot let
him go to the gas chamber or sit up on death row for
something that T did.

I am a woman and Y've got to face ﬁp to what\
1 did and accept what I did, and I'm doing that right now.

I don't want no one carrying no weight of mine,
I couldn't have taken hisg life unless I could have gived
it, and I had to give my life when I took his.

Just 1like here I am, I know, do vhat you do
with me, yeah, I did it; for love, for love of my brother.

, And anything I do with love, it was right at
the time, and it was right at the time, it was right at

the time for ma.

CieloDrive.coOmARCHIVES




24

25

26

23,044
going to do with it, because I askad him to, and he was
arrested and Bobby was‘riﬁing ny beef.
Q Let me ask you a couple of questions back at
the Hinman house, now, all right?

v A Sure.
Q Can you hear me?
A4 Yeah,
] Now, after you stabbed Bobby Beausoleil -~ ) )

I did not stab Bobby.

o
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You all can judge me accordingly.
.2 But you've got an innocent man on death row,
and you've got an innocent man sitting in here.
- It is my consplracy.

q Now, Sadie, getting back to August 8th, 1969 --

A Yeah, I was there, but there is a lot of
things that led up to it.

When I got back teo the ranch, all I knew was

i)
L mew e

I was in a room, 1 don't know how I got back to the zanch,

Eouin
-
L=}

1 don't know what happened between the time I first jumped-
on fary to the time I got back to the ranch,~" -

All I know is I was back at the ranch, and™
Leslie was telling Katie £

T T B

I was erying, I never killed anybody before,
{. and I never Kkilled nothing before. '

: I ran over a squirrel once when I was 17 years
old and I cried,

~ And Katie and me and Leslie decided to keep it

19 ,
quiet, gso we did whatever it was that we did.

20
1 gave a cax -- I gave a car -~ I think it
21
was the Volkswagen bus -- to a motoxcycle guy and I told
22 ,
him "Do what you do with it. Why don't ‘you take it and -

leave it in Watts? Get rid of it."
Bobby =-- oh, Bobby!
Bobby took the Volvo and he was going to take

24

i 25

= 96

1t, and he was going to sell it. I don't know what he was
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E 1 ] I mean, Gary Hinman, you had a knife in your
:- .2 hand?

3 A Yeah, I always carried a knife with me,
4 g Where was this knife, at your side, in your

pocket, or where?

6 A I had it on a pair of pants in a belt, and the
7 knife was in 1like a sheath on my belt.

8 Q You took that knife out and stabbed Gary

? | Hinman? -

& I don't know what I did, all I know is the
next thing I know is I had a knife in Gary and he was—"—

1 yelling at me and the gun dropped :f/

1 think I piclced up the gun and hit him on the~

24 e b =y s

top of the head I'm not sure,.-

T
e

Q How many: times did you stab Gary Hinman?”

ry I don't know, I really don't know.

Q Did lLeslie or did Bobby Beausoleil try to
help or do something for Gary Hinman?/

A I don't know. I really don't,

Q Were you under drugs that night?

A "1 had been smoking grasa and I had been taking™
3 acid a couple of days bafore.”

. = Q And after you stabbed Gary Hinman you all”™

‘ ' “ left together immediately? —
- ® A I don't know how I left.”
5 Q You don't remember anything happening after that
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237,646
A I don't remember anything after that until I
wag in Katile's arms and crying.
I would give my life -~
4] Now, when you got back to the ranch, now,
Sadie, did you have a conversation with Linda Kasabian?
A Well, Katle and me and Leslie decided to keep
it kind of quiet, you Know, and we told Bobby, "Hay" -- I
didntt tell him anything.
You know, I just said "Well" -=

And everyone sald, "Well, you know, just be

¢ool and wait and see what happens.”

Q Well, do you know whether or not anyone went

back to the house later?

A I .don't know.

Q So then after you decided-to keep it quiet «=

A It was almost like -- have you ever seen anybody
walking dead?

Q Then did you later talk to Linda Kasabian? -~ '
A Linda evidently had overheard a conversation«”

murder of Gary Himmane

Pattil, Katie, Leslie and me was talking
about "Well, what could we do," you know.

Y"He ain't got no bail," and we waz just
talking about it. |

I said to Leslie, "Well, I can't let him do—
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that; I can't l:et him take the beef for ma."
And she saild, "Well, he called me and he told
me just to play cocl.”
3 Who called you?
A Leslie told me that Bobby had called her at”
the ranch and told her to be, you know, to keep quiat./ '
So Leslie and Patti and me wag talking -- it
was either in the trailer or the -~ it was in one of the

buildings on the ranch, and I was kind of staying away

- 4n either the traller or the shack, I wouldnt*t comz cut

very much,
And Linda would come and want to talk to me.
I told her "Go away, I don't want to talk to
anybody,” to go away, and Linda would go away.
‘And one day she come in, and Pat and me and
Leslie was talking about what we was going to do to get
Bobby out.
+ 1 could not let Bobby take a murder beef for
me,
Linda walked In and she opened up the dooz.
She walked in and she looked at me.
Then she looked at Katie; then ghe looked at
Leslie and she said "I heard everything you sald,

everythingi”

iries N amat.
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A} This was Linda Kasablan, right?

A Yes, and I loocked at her and I said, "Wow, what <~
did you hesr?” v

She aaié, "I know you killed Gary. I juste”
heard you say it!"
' And that was one more -- I, you know, I did not

tell nobody except Katie, I always went to Katie ang
told Katle everything.

If I would get mad at somebody Iwould go and
tell Katie.

If I wanted to go off down the road, I would
go tell Ratile.

Katle would look at me and say, "Well, do what
you do."

And Leslie was upset, because'it was her men,
yes, he was her man was In jail for something that I did.

And Linda said, "Well, vhat do you want to do %o
get him out?”

Q Linda said this?

A Yeah, and I said, "Well, I don't know, maybe we
can get him 2 lawyer."

And she said, "We don't have any money. Ve can

go out and sgeal and get some money,"

And I said, "well, I will do anything -- anything
to get my brother ocut of jaii."

And at the same time I dldn't feel as if I could
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go to the police and tell them I dld 1t. That was not the

answer for me at the time.

And Linda come off with something lllce:

"Well, I know some people,”

She sald, "You remember the thousand dollars that
I had?™

I told her, "Yeah."
She said, "well, I went up to some people in
Beverly Hills and asked them for some!M"-- some new kind of

drug, MDA, 1ISD, oh, anyway, she went up to buy something
from them and they burnt her for the bread.
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1 And she was angry.

@. And I looked her like, wait & minute, you know,
" And T looked at Katie and I looked at ILeslie.
4 And leslie asked me, she said, "Well, Sadle,

s | what would you do to help Bobby get out of jail?" -

6 And I sald: Well, wow, anything, anything.—*
7 | I would de anything to get my brother out of jail, I willT
8 put myself where I belong,,a”’

g And it just happened,

10 Q what do you mean it just happened?

1 A It Just happened.

12 o Well, you had a conversation with Linda

13 Kesablan, leslie -~

)
P

A Yes.
15 . 9 And Patricla Krenwlnkel; 1s that correct?
1% A Yea. But the conversatlon wasn't a conversation-

17 | converssion, It was just ideas thrown back and forth in

18 between s, .

Te o™
IR PP e P SR S

19 And Ieslie Just kept saying: Well, what would
.20 you do?
a2 And I'd say that I'd do anybthing.

22 And Linda said: I lmow what you can do, Make i
‘23 | 31t loock like somebody else did it. Copy it.
24 And it hit me, I threw the thought out of my

25 head as soon as she gaid it.

2 Then she saild: Well, the only solutlon, then,
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1 | 18 to get money for a lawyer.

: .2 So I sald: Okay.

3 < Now, let's go iInto more detall as to what Linda

4 | Kasabian sald to you about getting Bobby out,
5 A I really do not remember word for word,

§ 6 It is Just, can you look at from where I am

7 | coming from, man.
8 Werd-for-word conversatlon, I don't remember
9 | word-for-word conversation I had an hour ago.

10 8] Well, Just glve us the substance of the

TN I MR IO

1 aonversation.

RIS

12 A The substance of what she saild 1s:; wWhat would

13 | you do?

R

1.

3 ‘4. I know some thinga that we can do to get him
15 | out, We can make some more of the same,
’ﬁ 6 | - Q@  In other words, she said go out and kill other
; 17 people?
% 18 A She didn't say 1t in those exact words to me.
19 She sald: Just make it look like more of the
20 | same,
oA She said; If you willl meke lots of them, they 1

22 | will cubt Bobby loose and everyhody will go free.
o I couldn't accept that right away. Untll I
2¢ | dropped Some acld with her, and she told me to get a knife

25 | and change of c¢lothes.

% Q pid she say to you -~ I mean, did Linda Kasabian

4
o S e entivadustyiliantiite i
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say to you, tell you, about these people in Beverly Hills?
A She just said that they had burned her for some

mohey.,

;
e
el . Ireer = e 5
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-1 Q In other words, they took her money and

? .2 didn't deliver any narcoties or drugs?

. s A That is what she sald.

! 4 ] And did she gay she knew where these people

1ived?

A Yes. Evidently she did. Evidently she knew
where they lived because she went up there.

Q So, after you talked to Linda Kasabian and”
the other girls about trying to get Bobby out, did ymr
all decide to do something?

A 1f you can conceive of not deciding to do™
anything and just doing 17
Q Okay. <

Now, then, you got in an automobile to go™

some place? /
& 1 dropped some acid. Linda gave me a tab <

of acid.

She told me; I just gave Tex some STP. And
she says: Go get Katie.

S0 I went and I got Katie.

And Ratie come. Linda come. :

Tex was Iin the car, and I got in the ear,

and Linda got in the car, and we drove off,

And I don't know where we drove.
o Okay.
Now, Sadie, let's go back.

(- atagiviias . L " A . kbl i
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A

telling Tex where to go.

Q
A

Q

in a certain way?

A

H PO

o B

you?
" A

& blouse, whatever.

Q
A

Q

How many people got into the automobile?
Name the people that got into the automobile?
Tex, Linda, Katie and myseli,

Is that all four?

Four.

Who was driving?

Linda -~ excuse me -- Tex, and Linda was

Jas Tex drivipg and Linda in the front seat?
_ Yes. On the passenger side.
And Katie and I were in the back.

Now, before you left the ranch, were you dressed —

1 had on dark clothes./

You had on dark clothes?”

Yes., Becauge »~

Did you take any other clothes with yoﬁ?

I had clothes with me¢e”

You had con the dark clothes..”

Now, what kind of clothes did you take with

I don't know what kind they were. A skirt, 5

Did you carry any weapons that night?
I had my knife. I always carried my knife.
What about Katie, Linda and Tex?

-_ A
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A 1 don't know what they had. I only know what
1 did, That ig all X knew is what I have done.
2] Okay.
So, now, you got in the automobile; correct?
A Right.
Q And do you know what direction you headed

for? Do you remember?

A I was stoned, man, on acid; been stoped on
acid.

Q Was there any conversation between Linda and
Tex?

A Just directions., Just directions.

And in essence, what the conversation was,
wag Linda was going to go get her money back.
Q In other words, Linda knew where this house
was located; is that correct?
A Yes, .
@ ' Was there anything else that Linda said?
A I don't know what Linda said, I don't know
what Tex said, I do not remember what Katile said.
All I know is what I did.
Q Ckay.
Now, let's take it step by step.
So you drove some place. Did you finally
stop some place?

A Yes.
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1 2 Do you know where you stopped?
.2 A At a2 house, I have been told it was 10050 Cielo
13 | brive,
; 4 Q You found that out later; correct?
] 5 A Yes. '
L s Q@  So, in other words, Linda directed Tex to this

7 particular house?

Cs A Yes,
i Y Q Then did you park any place?
10 A Just outside the gate.
11 Q . How far away from the gate? Half a block?

12 A block? A gquarter of a block?
13 A Right next to the gate,

14 Were there any lights around?

Yes,

T R s homvg oot i om0 oo It b £

16 Where was the light located?

hE TE

‘1lL A
q
A

17

Just down the street there was some houses,

R BT
* L.

It was kind of dark, and there were some houses, there
were 11ghts'on the other side of the gate.
Q A1l right.

what happened as soon as the car stopped?
A Tex got oubt and Linda got out and Pat got ocub
and T got out.

Q Was anything said when you &8ll got out of the
automohile? '

a No,

g el
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.1 Q No one said a word?
Ty A Not that I could heard., I was stoned.
3 g Now, do you recall, after you'all got out of the

s | eutomobile now, what happened next?

A I saw Tex climb up a telephone pole,

E,
B
i
i

Q Did he have anything in his hands?

A Yes.,

Q What did he have in hils hands?

A I have been told it was & spoke cutter.
Q I anm asking you about that night,

A What I saw.

Q Yes,

A I don't know what he had in his hand, It could
have been anything. I dldn't relate to words that night.
When I am on 2c¢id, words I don't relate to,

‘ R In other words, Tex might have sgaid something
before he climbed up the pole, which you don't recgll;

right?

A Right.

o] And you don't kmow what he had in his hand;
correct?

A Right. !

Q | Now, what 1s the next thing that happened after 1
24 { he cllimbed the pole?
A ‘Some wires fell.

i 2% 2 vhen these wires fell, where were you?

.

@

3 —
' Mk et e ? st bbb TRy u.M
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1 A On the driver's slde of the car locking at and

: ‘lﬁ tripping on the leaves on the side of the hlll, And I
: -3 heard a splat 2nd I burned around and the wlres were down,
é 4 ] Okay.
I‘ Where was Linda?

A On the passenger's side of the car facing the
pole,

5] And whers was Patrleiza Xrenwlnkel?

A. On the driver's side with me,.

. You were Juat standing there, or wers you Zuys
looking up at the pole?

I I wasntt paying ~-- I was looking at everything,
everything, )

2 wa,!whatAhappened after he cut the wires?

A We got back 1ln the car,

Q You mean you all got back into the automoblile
after Tex came down from the pole?

A Yen.

2 Then what happened efter you a1l got in the
automobile?

A We drove down the hill,

3 How far down the hlll?
23 A The bottom of the hill,

i _— L ot N G L i
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1wl 3 g How far is that? About one block? Two
Z; .1. blocks? 1If you can remember.
3 | & Well, there was the bottom of the hill and
4 the top of the hill, and we landed at the bottom of the
5 | hill and parked the car.
6 Q Okay.
7 After you parked the car, what happenad?
8 A Bveryone got out, and then I got out.
9 | Q Okay.
10 Now, was there any conversation while you were
1 driving down the hill?
12 A No.
13 2 Either by you, Tex or =-
14 A Not that I can recall,
." Q ‘There was no convarsation that you can recall;
6 ig that correct? '
1 A No.
18 Q When you got down to the bottom of the hill,
19 did Tex say "Let's get ocut," and did you all get out?
2 A Just motion. We just did what we did,
A got out of the car.
22

When you are on acid -- when I am on acid

3 and I am with people, I don't need words to relate to

2

motions.
% a Okay.
A % Was anyone else on acid that night, if you kngw
® !
R s W M e . . - :
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21 & Linda had told me that she had given Tex

E .2 STP, and that 1s like -~ I bave had STP once.

3 Q Okay. Now, what about Linda?

% 4 A I don't know what Linda was on., I only know
L 5| vhat I did.

;f; 6 2 Okay.

7 Now, when you all got out of the automobile,

8 did anyone say anything at that time?

9 A Everyone just started walking up the hill, and
1o I went on up the hill with them,

u Q Okay.

12 Before you started walking up the hill, did

Linda, or did anyone, say "That is the house we are going
to go into"?

5 A No.

16 Linda seemed to know pretty much what she was

1 doing.

1 § . When you were walking up the hill, who was

® in front amiwho was in back?

2° A When we walked up the hill?

2 e Yes.

‘ A I lmow I was far behind.

® Q Who was in the front of the line? :
; 2 & It wasn't like a lime. It was just we vwere
o walking up the hill.

Tex was where Tex was, Katie was where Katie
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S was, and Linda was where Linda was.
T .z Ve were wallking up the hill,
3 I know that Linda and Tex were more up in
4 | front than I was.
s Q You say Linda and Tex were more up in the
6 front?
7 .é._“ Yas,
Q You were in the back?
A Yes,
Q VWhat happened after they walked up the hill?
& Linda climbed over a fence.
2 Wait a minute.
Was there a fence there?
A Yeos.
Q Dld you see the fence?
A Yes.
2} How high was the fence?

4 ' Six feet tall. But it went up into like
a hillside and it got smaller as you climbed up the hill,
the fence would meet the land, and it got smaller.
And Linda climbed over it, 5

2 How wide was the fence?

A Wide?

Q Yes, approximately, if you know? i

A As big as the driveway, you know. ‘
You all got the diagrams. 1 don't know.
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1] Do you recall the color of the fence?

A Colox?

Q Yes., Black? White?

A 1t was a wire fence.

Q Was it a chicken wire fence?

A I don't remember what kind it was. I was

only there one time.
Q But it was g fence?

A Yes, a fence,

o T
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: ! g When you got In front of the fence did anyone
i'..F say anything?
¢ g

g A Linda climbed over the fence and said
| "Come on,"

So then I climbed over the fence, and then
Katie climbed over the fence, and then Tex climbed over
the fence,

Q You climbed over the fence, or did you climb
over bushes? Do you recall?

A Well, you had to get up into the bushes
to get over the fence, so that you wouldn't have to
climb real high because the feance, like I said, got
smeller, aﬁo;ter, lower, or whatever; as you go up the
gside of the hill,

Q2 Now, did you see anyone with any weapcns
at that time?
A No.

I only knew I had my knife on me.
Q bid you see anyone carrying anything?
A Carrying anything?
" pid I see anyone carrying anything?

I was only paying attention to what I was
doing. ‘
Q Well,‘did you gee anyone carry a rope? ;
Semeone could have carried ampe. 3
Q But you d&n*t remembar?
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£ I don‘t gee anyonme carrying a rope. i

O

Sc, now you all elimbed over the fonce.
Who went over the fence first?

i Linda.
Q Then Tex?
54 Mz, then Katie, then Tex.

R T S TR iy = L =

Q Was anything said at that point bafore
elimbing over the fence?

A Linda climbed over the fence and gaid

e -

"Come on.”

g In other woxds, Linds knew this houge?

A Evidently.

Q@ ' Did shes gay to you: This is the house we
are going to go into?

A She didn't say: Thisg is the house we are
going to go into. '

[

She just said "Come on.”
e QOkay.
Hew, you climbad over the fence, and what
happened after you climbed over the fence?
A I landed in gome bushes con the other side
of the fence.
And a car came.
Qe Wait 2 minnte.
You hid in some bushes. Whore was Tex?
A I didn't hide in any bushes., I landed in
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A} You landed in bushes?

A Yasg.
) Q Did the rest of them land in the bushes with

you?

A Evidently. We all climbed over in the game
gpot. .

Q Then the next thing you knew was headlights
coming?

A Yes.

Q Then what happened?

A Tex went crazy.

Q Vhat do you mean by Tex went crazy?

A Tex went crazy.

He went out and said "Stop."
I heard a gun go off four times before we ever
got into the house.
. He just went off., I don't know what made him
do 1t. T don't know what motivated him to do it. He just

went crazy.

Q Now, you didn't see this gun before, did you?
A No.
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Q You neard four shots?

. s . A ‘Uh"‘huh’ Yes [
o

heafd these four shots?

You, Katlie and Linda were in the buzhes when you

" A I don't know where Linda and Katie were. I
only know I was 1n the bushes,
Q How far was thls car away? How far was the
cayr away frm you?
A I don't know how far away 1t was, _
I wasn't paying any attention to how far away
anything was,

*

"y pid you see the autoemoblle?
A I saw the headlights,
- 2 That is all you could see were the headlights;
correct? ‘
A That is 211 T saw.
Q Okay.
S0, then, what happened after you heard the

b four shots?
i 2 A I got up and I went to go see what Tex was
doing. f
;21 )
E . 4] Did you walk towards the automobile? 4
? A Yes.
‘ 2
" Q Now, where was Katle and Linda?
' !
A i

I don't know where Ratie and Llnda were. {

They could have been in front of me, next to ne,

CieloDrive.coOmARCHIVES




23,067

6n top of me. I don't know where they were,

4] plild they flnally come to the automoblle with
you? O

A Everything 1s very foggy, Daye.

Q Yes. Remember what you can remember,

ﬁ I am felling you what I remember,

1 only remember what I did, as much as I can

remember what I did,

Q So, you went to the automobile,
Was Tex there?
Yes.
Wae ﬁhere a conversatlion?
Ho. -
¥Nothing wae sald?
No.

D P & P

7 ) Now, at that point, you walked up to the

automoblie and Tex was there?

A Yes, ‘

g D1d you see anything ip Tex's hand?

A If I did I wouldn't have related to it then.

It could have been a gun, it could have bheen a2

plece of wood, it could have been a stick, it could have
besn anything.

411 I-know 18 I heard four shots.

Q S0, you don't recall if whether or not you saw
& gun or & knife in Tex's hand when you walked up to the
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aubtomobile after you heard the four shots; is that
: correct?
o A AlL-I know is that I walked up to the car, and
3 the next thﬁng I know that I did, I crawled in & window -«
no, I didn't erawl in & window --
Q Gadle, Sadle. Iet's go step by step.
Before you crawled in the window now,
Dld Tex say anythlng to you at that time, before
you walked up to the automoblile?
A No.- There were no words spoken, Daye.
Q What did Tex do a8 soon as you walked up to the
automroblle?
A The next thing I know is I was walking toward
the house, and Linda was there,
And Linda szid, "wWait here. I will go around
back, "
I have seen Linde do this before 1ln other
plakes I have been to with her, :
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Q S50 now, you and Tex walked up near the house and

Linda was there; 1is that correct?

A Yes.
" @  And then Linda told you to wait?
A Yes.
Q Then she went around the house?
A Yes, b
aQ wWere there any lights on around there at that

A Yes,
There waas a light on one buillding to my right,
and there were lights on in the big long bullding.
Q@  Were there any lights in the house?

A I don't remember,
Q Did you hear people talking in the housesy
A No.
2 Was there 2 radio on, television'on?
‘ A I don't remember,
3 You don't recall?
A No.
4] Okay. ,
So, now, Linda 1s wallking behind the house; |
correct?
o A Yes,
Fogs Q She told you to walt?
26 A Right,
1®
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. |
., | ] How long 414 you wallh -- i
g A Well -~ |
3 . Wait a minnte, Let me ask you this -- !
ya , A Iong? I don't lkmew how long.
E & Q $id she firmally zome hosk?
(" 6 A Yes,
T P Soon? Tery sonn?
5 | A T don'y kiow how sadn, Days,
> g. Tou are irylng to make me reiate to tiwe,
10 I don’t reliate to time,

no| a  okey.

12 S0, when she came AL -~

. a She came baek, y=3. ;
14 3 -~ 4id ahe say anythlng?

15 A "¢o in thiz window. There aven*t any doovs open

1% | in the back,”
r 3 when she sald, “Go ia this window,” 3id she
18 polnt o 3 window?

B k& Yas

r 20 - Daye, all I lmow 18 what I 4id. You undavatand 5
;91 th&t? l
Yo,

How, Just zo glow,

24 A Brerytihing Just went off. Itv hannaned,

Ao i e o

x y Wow, 3adle, Linda came back and tolid you to 1o

:_«. in thiz window; vight?




i
L
:
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A
Q

A A

Yes.
All right,

She didn't say it to anybody., She just sald,

"go in this window."

Q

Right,

S0, did you or the others go towards that window,

walk towards thet window?

8 A We were alreadﬁ-at the window.
9 o All right. <You are at the window now.
10 A That ls where we walked to to begin with, at
a | the window,
12 2] So what happened next? You are at the window,
13 What happened after thate
& Tex went in the window,
5 3 Was there & screen on the window?
16 A I don't remember Af there was & sereenocn the
17 window,
18 Q You don't remember whether 6;25?t Ennge cut a
19 screen on the window? -
20 A No.
21 Mr, Bugliosl said there was & screen on the
22 window. He has said there was a screen on the window,
23 So, I gueas there was a screen on the window.
24 Q No. I am asklng you what you remember,
A I do not remember.
% Q Not what Mr, Bugllosi says,
A e s i
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A No, I do not remember,
Q S0, did you finally ecrawl into the wlndow?
A I 4idn't go in through the window, I went in

T e

b= @ -3 (=23 2,1 L) L] N.-'

ﬁ\rgugh the front door.
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Vho went in the window?

Tex.

2
A
Q And you and the other girls waited outgide?
A

Yes.
‘ 9 = Was there anything said when Tex went in
through the window, do you remember?
A No, nothing was said.
0 So, he just stood in front of the window then;

is that right?

A Kind of crouched down.

9 Then what happened next?

A The front door openad.

3} bid you walk around to the front doox, or
did you wait at the window?

& The front door was right to my left. '

8 In other words, the door was right near the
window; correct?

A Right.
And there were bushes right along the side.

Q And the next thing you kpew, the door opened,
the front door opened?

A Yas.
2 Did Tex come out?
A No.

He said, "Come in."

2] Then all three of you -~ I mean, then the
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L . four of you went into the house?
2 A I went in.

Q Who elss went in?

A Linda went in and Katie went in.
5
i There was a man lylng on a couch.
E 6
4 Q So, now, Sadie, you are saying that Katia,

Linda, Tex and yourself went intc the house; correct?

A Yes.

e i e L b

Q Now, when you stepped into the house, did
Tex zay anything?

A KNo.
1 No words were spoken?
¥: No.

%) What was the first thing you did when you
antered the house?

A Saw a man lying on a couch,
Q Ckay.

'Now, when you saw this man lying on the couch,
where was Tex and the othexr people?
A I don't know. They were there,
Q Behind you? Beside you? 1Ian front of you?l
A I don't know,

I just saw a man lying on g couch, That I8
all I remember. ' '

Q Was the house dark, or was there a2 light in
the house?

: I CieloDrive.comARCHIVES
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A The house was like the house was, I don't
? re;::ember.
. 2 You don't recall whether or not there was s
' light in the house? I
? A No.
° Q Do you recall whether or not there was a
b7 televigion playing or radio playing im the house?
’ a I didn't hear any music. The house was quilet.

TP
o

Q Were there any lights in any other room of

Lar ol Dt

the house when you f£irst walked in?
A Everything was 1it up.

haic oo ien o b maioet b Aeduiniily
,.
1]

a} Lit up?
A Yes.
1
Q You mean, there were lights?
15
] i I saw a lot of color.
16
f It could have been lit up from a light bulb,

17 :
:. it could have been lit up from my imagination. I don't
-B 18 -
know what it was 1lit up from. It was just 1lit up.

19

Q 8o, nowyu saw this man lying on a couch;

is that correct?

A Yes.

- -
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2] Did anyone say anything at that point to you?
. . A A man stretched -- he sald "What time is ig?"

, g Wait a minute, did Tex say anything, did the
rest of the girls say anything when you saw this man on
the couch?

A No, I just moved behind the couch and Tex
moved in front of the couch.

Q. Where was your knife at that time?

A In my hand,

Q What kind of knife did you carry?

A A Buck knife, Bowie knife -- no, it was not a
Bowie knife,.it was a Buck knife,

MR, SHINMM: May I approach the witness, your Honox?
8 THE COURT: You may. '
MR, SHINN: 1I show you thig Exhibit 39, do you see

that?
i Have you geen that knife before?
" A That is Linda Xassbian's knife, BShe gave that
19
; 2 knife to me that night because I lost mine. |
1 Q What kind of a knife did you carry? \
2 A The knife I had was -- I had a blade about |

2 that long.

O E e el [t adr i el Chl

2 THE COURT: Put that knife back the way it was.
T MR, SHINN: I wanted to get the dimenslons, your
2 Honor,
@
£ ,
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THE WITHNESS: There was black tape wrapped around
the handle.
BY MR. SHINN: .

A} You say your knife was approximately this
long?

A Yegh, somehow I got abold of this knife and
then Linda took my knife and I took hers,

8] So you had your knife out?

A I had it in my hand.

23 Was the blade out?

A My knilfe was not like that knife. It was
Just a straight knife.

The blade did not close,
| It was the type of knife you would carry in

a sheath.
Q 50 now you saw ~=-
A It was just a knife,
Q You saw this man on the couch and you stated

that he saild "What time is it?"
A He sald "What time {s 1t?”
And then everything juat happened.
Details I don't know, I dontt know detalls.
All I know ig that -- A

Q Are you saying that after you saw this man

on the couch and he asked you what time 1e it, after that

you don't remember anything?
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A I remember bits and piaces. It's like I can
close my ayes and I can see bits and pieces of things

that happened.

2] Did you see what the other ~-
A No.
Q -- yhat your other -- the other pexson was

doing?
A No, it was like I was doing it all.

Every motion I was doing, everything that'
happened, it was like I was doing it. That is what it is
1like when you are on acid, when I am on acld it's like I
am everything I see,

Q Do you recall walking into the house?
A Yes, I remember walking into the house, and
1 remember walking out of the house.

And I remember walking back in the house and
looking at a woman lying on the floor dying.

And I remember picking up a towel and I wrote
words on the door. '

I remember closing my eyes and throwing the
towel back into the house and walking out.

And 1 remember golng tl:;xoagh a gate that was
open, 1 remember going to a car, getting in the car,
and driving off. _

Q Okay, now, let's go back into the house again.

Do you remember any other details in the house? ]
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A No, not for sure, details.
0 In other words, you don't know what actually

happened In the house, is that correct?

A Well, you've got your pictures; you've got
the scene after I left the house.

Q I'm not talking about the pictures and the
scene,

I want to know what you know.

A I'm telling you what I know.

I'm telling you what I know.

I went there with Linda and Tex and Katle,
aceording to Linda to get back the moﬁey'that.the people
owed her for the dope that they did not give her, to
help get Bobby a lawyer.

*] Let me ask you this:

Do you remember how many people were in the

house? ‘
A No, there were pecple running everywhere.
It was like -~
» Had you ever seen Quter Limits?
'é " Q Do you remember whether or not there were men

or women in the house?

8

& I remember seeing a woman lying on the floor
and a man lying on the floor.

Q Did. you hear any gunshots in the house?

A It could have been gunshots in the house.
il s AN A i i
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’1
' 3] But you don't remember all the sounds were -- i
all the sounds -~
A All the sounds I have ever heard, all the things

that I saw wag lying. Everything I have ever seen, all at
one time.

a You don't 'recall whether or not you stabbed
anyone?

A I don't reecall 1f I did, I know I said I
did at one time, and that was a story.

N
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4 Okay now. Then you 81l left this house?

- 4 I know I left the house and I got In the car and
3 I remember Katie was sitting next to me, and Linda was in

4 the front se2t and Tex was in the front seat,

5 A} Did you notice whether or not you had any gun in
6 your hands?

7 A I know my foot hurt, and I know that my head

; hurt, not hurt, Just -~ it was feeling there, not like paln,
9 | It wag Just feeling 23 1f something had
f 1 | happened, J
; 1 And there was blood on my foot from 1ike g cut.
; 12 | Q How about your hands, did you have any blood

13 | on your hands, if you remember?

o

A 1 don't remember,

& Do you recall what you dld after you left this

house?

17 | A 1 remember that I was getting a drink of water,
18 and washing myself and being chased away and getting in a

F 19 car.,

g 20 And that is like a litfle picture,
Iz Then I remember being back at the ranch.
f 2 | Q How, hefore you went hack to the ranch you

stopped sbme place and took a drink of water?
24 A Yeah, I think I stopped at a gas station,

E 95 I remember stopping three or four times on the

% | way back to the ranch,

R | CieIoDrive.oomma0H|VEé




L Linda got out of the car two times on the way
.2 back to the ranch,
| 3 ) Okay, mow, before you went back to the ranch,

4 d1d you stop any place up in the hilils?

E s ‘A I remember getting out of the car a few times,
and thrqwiﬁé gomething over,
5 . Okay, now, this area that you stopped to throw
things over the side.
X % was dark, it was dark; 1¢ was veéy dark,
Q  Did you hand Linde anything to throw over the
slde? |
A I didn't hand Linda anything to throw over the
gide, .
You 8214 ghe astopped twice?
vh-huh,
1) The first time now, what 414 she throw over the

dde?
T don't know what she throwed over the side.
Q How about the mecond time?
A I don't know what she threw over the second time. s
. There wag two intervala within thet much of B
each other (indicating by show of hands.) 4

Q Qkay now, you toék a change of clothing, correct?

Yeah,

A
Q D14 you change your clothing?
A I remember changing my clothes.
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q When did you change your clothes ; !
|, A I think in the car, |
é 3 Q When the car was moving or when it was stopped?

% 4 A X don't remember whether it was moving or

gtopped, I Just knmow I changed my clothes,

Q Do you know what happeried to the clothes that
you took off?

A . No, It's llke,in truth as I am speaking, I am
telling you what I remember,

Kow, what I have made up in the past and said in
the p;st -
Q I will get that later, I am Just asking you
what you can remember now,
.1 Yen,
3 Now what you sald In the past that was not true
or false, I don't care about that,
I want to know now what you can remember,
A No, I don't,
Q I want to know what you remember that happened on
Aygust 8, 195§.
A 1 am telllng you what I remember,
5] Right, so then you stopped twilce?
A I stopped twlce on the road, I remember
stopping at a gas station.

Q Now, after léaving this house, do you recall

any conversation bétween --
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X A I had no words, none,

. R No one sBaid anything?
o LY If they did, I did not hear it,
. Q@  You dldn't say nothing then? .
é 5 A I had no words,
% 6 | ¢ Now, you ?tated that you stopped at a gasn

sgtation,
A' Yeah,

) Do you know what area you stopped in¢
A No,
Was it light, was it dark?
A Well, 1t was nighttime and there were lights on
in the gas statlion.
] was 1t a busy street or a gulet street?
well, a lot of cars, It could have been any.-
where, Daye,
Q You don't remember?

No, I don't remember too much of anything after

Q@ - Okay, now, you got back to the ranch, right?
A Right,
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}1\‘1 Q Approximately -- was this late at night,
_ .z early in the morning?
‘ 3 & Whatever time it was it was the time it was,.

4 it vas still dark out,

5 Q Okay, so when you went hack to the ranch, when
. " gou drove up to the ranch, was there anybody there walting
LT for you?

.8 A No.
Foos Q@ It was all quiet? .
. 10 A Yes.
? 1 Q Everyone was ggleep?
12 A Right.
> S0 what happened now after you got back to
the ranch?
A I want into the bunkhouse and laid down and

went to sleep, more like passed out.

@~ Did anyore say anything when you got out of
the automoblle?

A When I got out of the automobile?

Q Yes.

A I recall seeing something red on the hood of

the car and I went to the kitehen without thinking about

it, and got a sponge and came out and wiped down the

ear,
Q The hood?
A Yeah. I wiped down the outside of the car
i A - " . . e
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and the inside of the car.
2 In other words -~
'A. And T don't know what Katie or Linda or
Tex ‘did.
a Iﬁ other words, when you stopped, when you
all got out at the ranch, Katle, Linda, Tex, didan't say

nothing?
A No.
2] You can‘t recall?

A Not that I can bhear. All soundsg, 1like,

I was hearing nothing and I was hearing everything and
I was hearing nothing at the same time, if you can
conceive of that,

I am.tryiﬁg to come to you with words that
you can understand.

) So then you went to sleep?

A 1 walked to the bunkhouse because that is
where 1 like to sieep and I sat down and it was like I
Just wasn't any more.

Q Okay, now, when you walked inte thig bunkhousge,

was anyone else present?

A If there was, I did not see him.
Q In other words, you did not talk to no cne?
A Wo, I went in. As you walk into the bunkhouse

jtts like one room mnd there is a room right off to the

right and I went in there, and there was a bed and I sat
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down in the bed and I fell back and I e¢losed my eyes and
1 was asleep.
. I was gone, It was like I was dead.
. ‘1 could not think sbout anything.
It was almost as if I passed out, blacked out.
Q So when you got up the next morning did you
“ see either Katie, Linda, Tex, anyone else?
A No, not right away.
Q Later did you see them?
A I went into the traller when 1 got out, and
Barbara Hoyt was there, and she was watching television.

And it was like -- was it real?

And 1if it was real, would it be on television?

Was it my imagination?

So I sald "Barbara, turn the channel," because
what. was on was on, and if it wasn't anything, I just
wanted her to turn all the channels, and she turned the
channel and it was on television.

And it was real. ' i

I went out and I called for Katie. I told
Ratie to come, and Katie came and watched.

Tex came and watched, and Leslie walked in,

and Lesgliets eyes just got so big.

I got up and walked out of the trailer.

1 didn't say anything.
And I went back to the back of the ranch and 1 |

o
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) .1 kind of sat down all day in the woods, and then Linda came

; 2 to me and said "You want Some more acid?”

g I said "Yesh, I think I need it."

fis. ) ;
T4

- v

-5

6

.
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1 8o I took another tab of acid. Only this 1is
: .2 . like she had given me 2ecld to stash, so I went to the stash
3 | and I got some more acld for me.
o} Did Linds say anything about the night before?
A No.
Q Did anyone say anything about the night before?
A No, not to me.
_Q Iater dld anyone say anything to you about the
night before?
A Iater on that night.
1 All right,
A Linda said, "I want to go talk to Harold True,"
and I asked her what for.
And she said, "Well, because he¥s got some
money . "
And I looked at her and I said, "Linda, okay."
And it could have been at the front of the ranch,
at the back of the ranch -- it could have been up in the
mountaing, it could have been anywhere on that ranch,
Katie came to me, We Just locked at each other,
and Leslie was with Katie, and Leslie said, "You went with-

out me,”

And I looked at Ieslle and I said, "You weren't

anywhere around. I couldn't £ind you.™

2% She says, "well, let me go."
26 And it was dark., We got In the cer,

PR T TI TIE E  E T
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Okay, walt a minute.

&2

Whe got in the automobille?

-A Clem, Tex, Linda, Katle, Leslie and myself.

i
F
£
b
¥
t
i
)
3
3
K

2 8o Clem, Tex, Linda, Katle, you say, got in the -

aufomoblle?
A Tex, Clem, lLinda, Ieslie, Katle and myself, yes,
3 Okay, now; before you got into the automobile
diﬁ you have a conversation with anyone?

A With anyone?

Did anyone say, "Iet's go for a ride™?

Q Yes.

A pid I %alk with anyone?
Q Yes,

A Ho.'

Q

A

No, Not that I can recsall,
Linda wes driving.
Q ¥ell, in other words, before you got Intc the
automoblle,
A Was anythling said? i
Q Yes, by lLinda, by Tex, or by Leslie or by Katie,
A I Just know that I got in the car, It wae Just j
there to do,
Conversatilonsg, today I dontt recall the exact

conversations and I can't youknow -- to assume that this

was what was said, or to say this was what I think I

remember.

e -
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. . : If I do not remember for sure I am not going to
2 say I think I remember this was said because I don't know

3 | for sure what wes said, all I know 13 that I got in the car,

4 Q Okay, where were you sittling in the automobile?

5 & In the passenger slde on the far right down

. :
6 | below, hecause there was no back seat in the car,

K t R/ Who was next to you?
8 A Katle, N
2 Q@ . Who was driving?

10 | A Linda.

u Q lihere was Tex?

2 | - A In the front seat on the right-hand side of the
13 | car, and Clem was in the middle,

; .4 Q
3

15 A Ieslie was in the back peat on the far left, -

Angone else?

16 Q °© VWhen you got into the automohile was anything
17 | said where you were going?
18 A No,
o 3 Or where you were headed for?
20 A No, no, Linda just started driving around, i
a9 Q- Did Linda at any time say enything?

A Did Iinda say anything?
Q Yes, at ﬁny time when she was Ariving 4id she
% | pay anything? .
E o A She was talking up in front to Clem and Tex.

I wes in the back seat and I was tlred.

- Ew

et
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. I remember falling asleep and waking up in int:eri
' vals, and falling asleep and waking up in intervals and
smoking a cigarette every now and then,

: . y @ Was it a long drive or a short drive?

A long relatlve to what? Time?

Q  In time,

A I have no conception of time, Daye.

Q Okay .

A It could have been an inatant, it could have

been ten years,

3 Okay, so you drove around, Did you finally
stop some place?

A D14 I stop any place?

Q Yes, d4id you guys stop some place?

A Linds stopped once, looked, started the car
again and drove on,

Q She sald no words?

A Not tc me, not directly to me, she didn't

" talk to me direokly at all.

3] Sé now she started off again, rights

A Right.

Q She was dr;ving?

A Right.

Q And then d1d she finally stop agsin Bome placey

A When she did stop I woke up and I was in front
of Harold True's house,
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ot o} How do you know it was Harold True's house?
| 2 A I had veen there before.
; 3 Q How long ago?
4 A Ch, a long time ago.
i s Q How many times h&ve you been to his house?
j 6 & A Once -~ twlce.
E B Q Bo you know what kind of house it 1s?
8 A It was a two-s8tory house. It was a big house,
Q Do you know what the color of the house was?
A No, it was a light-colored house and there was a

1lttle house next to 1t and then there was a house right
next to that little house that had a great big huge fence,
cement wall and all the way around 1it,

It was like 1t was 2 fortress,

3 Okay, 80 when ;&nda atopped in front of Herold
True's house you recognized the house as Harold True's house,
is that correct? -

A Yes,

,  Was anything said at that time?

A Linda got out of the car,
21 THE COURT: We will take our recess at this time,
22 Mr. Shinn.

23 - Ladles and gentlemen, do not converse among
- 20 | yourselves or with anyone else or form or express an

25 | opinlon regarding penalty until that lssue 1s finally
r. submnlitted to you,

The Court will recessg for 15 minutes,
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(Recess,)

THE COURT: All defendants, counsel and jurors are

present.
You may continue, Mr. Shinn.
MR, SHINN: Theank you, your Heonor.
a Now, getting back tc tha August, the 8th of
August, at the Tatae residence.
A Um-hum,
] Now, you testified that a car was coming down

the driveway and you heard four shots, now, did you later -

approach this automobile?

A Yes.
Q Did you lcok inside the automobile?
A Yes.

MR. SHINN: May I apprcach the witness, your Honor?
THE COURT: You may.
BY MR. SHINN:

Q I have here People's Exhibit 42, I showyu this
plctuxe, '

A Yes.

Q Now, when you loocked into the automobile, is

that what you saw?

From here up, because the docr waz nct open.
Q Are ycu indicating -~
A I was standing back.

Are veu Indicating the door was closed’

A Yas.

- R " CieloDrive.
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[ ® o) And a1l you saw was the other portion of the
iz body from the chest up?

-] A Yeg.

s | THE COURT: Will you identify that?
: 5 MR. SHINN: Peoplefs 42, your Honor, yas.
E., 6 THE WITHESS: Yes, that is what T aaw.
7 BY MR, SHINN:
i‘ 8 ' Q I have here Pecple's Exzhibit ¥o. 4. 1 belisve
E' 9 that shows the house.
SN Now, did you see that house before?
& nm| -~ - A Yes, in fact right here ig the windowr that

we stood in gnd those ware the -~

It was like I was standing right here and
Linda went around this way.
Q Now, you pointed to a wﬁndow that is open.
Are you indicating that 1sg the window that
you went in? _ '
5 I didn't go 1n that window. Tex went in that
window and it was aftar. Linda had come back around. _
It was 1like I was crouched down below, and I

was crouched, _ J

i1} And where is the front door in relatlon to
this wondow? '
- A Right here (pointing).
Q Itts £o the left of tﬁe window then?
£ Yes, that 1s what I said, it was to the left
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of the window and the window was to the right of the
door, ‘

1} And did you walk up this path?

A Ho, no, we -~ I walked up and entered -~ I
kind of walked up along the side on the grass in the
bushes, and we stayed close to the bushes,

Q And was there a light at this locatlon here?

A Back this way it was a ~- like a garage, with
a house on top of it, and there was a light shining there.

It could have been a light shining right here,
this light. '

Q You are pointing right next to the door?

A Yéah, but I'm not sure that light was on.

It could have been.

<] But this is the house that you went Into, iz
that correct?

A Yes, yes.

] T show you People's Exhlbit No. 6, did you
ever see this?

A That is the --

e bid you ever see this house bafore?

4 That is the house that had the light on it,
as you wexe coming in the driveway and going to that
big house. |

This here ias like we walked past thig -~
T believe we walked past it, the big house,
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T think i3 %ack.heze where thair place is, right there.

Q In other words, you passed this building when
you went to the main house?

J:} Yes,

Q Which side of this building did you pass, the
right side of -« or the left side?

A The left sida. I believe it was the left side.

You could not go arcund the right because thera ware like

bushes.
Q Was any cars parked around this house?
A I didn't want to remember it at all.
Q Was there any automobiles in that area when

you walked back tc this building?
A There was a white car with a man in it.
And I think there was a car to the right,
gnd then there was a car farther back.
I'm not sure what position the cars were in,
but I know there waere other caxs there.
9 Was there any light on that bullding?.
A The one that -~ the big one, the first bullding
T come to?
Q Ne, the bullding I showed you.
A Yes, there was a light on.in‘it, a shining

Q Where was the light locared?
A Up high, but it was up high because you had to
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6 loock up to the building, you know.
, When I walked past I loocked, and there was
s a light there, it was like just came right om out of the

:L;_;. 4 house. .

R
P
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1’.; 2 Well, was there a stairway in this bulldinz?
2 An outaide stairway; an inside stairway, do you remember?
3 A I really want to remember it, and I don't want

i” 4+ | to go by what I sald before, so if you will go real slow

¥
1

5 with me,
-6 : The light seemed to be shining on steps coming
; 7 down, like the light was there, and then there were steps

coming down, it was almost like the light was on the top
of the steps.

Okay, now, I show you People's Exhibit i,
That is the front door,

Just that -

That is the front door,

a boog

That 1s a part of the front door?

A That 1s the lower half of the front door, and
then it goes up.
I think there is three -~ there's three

window panes here, three window panes on top of those,
and three window panes on top of that, !
And then there was wood, I{ was llke & Dutch

door,
T Q Do you see the word pig in that plcture?
A Yes, I did that,
Q Do you remember doing that?
’ A Yesn, ‘
Q I show you People's Exhibit 106, have you seen
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1o '
A Yes,

Q Did you see this before?

A Yes,

Q Not the pieture, I'm speaking about the perscn

in the picture, _
Yes, I have seen the person,

When did you see this person before?

» 82 P

August 8th.

Q Now, when you saw her, was she in this
poaitiﬁn?

A No, not the first ﬁime I saw her,

Q Did she have this rope around her neck when
you 8aw her?
- A Not the first time I saw her,
2 when 414 you see her the second time?

| . A The second time? I only saw her one time,
I fought with her,
8 Do you know who that 1s¢
A I did not know who she was -at the time, I know
who she 1s now, or was,
4] Sharon Tate, right?

A Correct.

Q I show you People's Exhibit 107, have you

. seen that person before?

A I remember the clothes, I have seen them before, |

s e O A,
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